
Aan:
CC:

Van:
Verzonden:

Onderwerp:

Raadsgriffie Gemeente Enschede <raadsgriffie@enschede.nl> 
Wednesday, 5 March 2025 11:36:32 
"Postbus20@enschede.nl" <postbus20@enschede.nl>
"Lisa Krans" <l.krans@enschede.nl>
FW: Reduceren maximum snelheid binnen enschede

Beste collega,

Wil je deze mail inboeken voor de gemeenteraad aub. 
Alvast dank.

Met vriendelijke groeten,

Tanja ten Bosch
Raadsgriffie Gemeente Enschede 
raadsgriffie@enschede.nl

Van: Geert-Jan Struijk <gjstruyk@hotmail.com>
Verzonden: woensdag 5 maart 2025 11:01
Aan: Raadsgriffie Gemeente Enschede <raadsgriffie@enschede.nl>
Onderwerp: Reduceren maximum snelheid binnen enschede

Geachte heer/mevrouw.

Recent heb ik gelezen over het voorgenomen idee/besluit om de maximum snelheid in grote 
delen van enschede te verlagen naar 30 kilometer per uur.
Ik kan hierin uw redenatie volgen maar ik wil toch graag het e.e.a hierover kwijt of jullie over 
een aantal dingen ook nagedacht hebben.
Allereerst:
- Hebt u er rekening mee gehouden dat de verlaging van de maximum snelheid invloed heeft op 
de evt aan rij tijden van de hulpdiesten aangezien deze maar geloof ik maximaal 30-40 km per 
uur harder mag dan de maximum snelheid. Dit houdt dus in dat een ambulance of politie naar 
een spoedrit maxmaal 70 km per uur kan ipv 90. dit is in een tijd met meer verkeer lastiger om 
erdoor te komen.
Dit zelfde geldt ook voor huisartsen die eigenlijk binnen 10-15 min bij een spoedvisitie moeten 
komen (houdend aan de maximum snelheid) en dat dit dus van invloed gaat zijn.
- Het 2e punt van zorg is hoe gaat u de maximumsnelheid handhaven van speedpedelec 
aangezien ik de maximum snelheid ook voor fietser e.d is. Hierdoor is er een grotere kans dat de 
veiligheid van fietsers juist achteruit gaat omdat de fietsers autos gaan inhalen aan de 
rechterzijde en dus ook harder kunnen gaan dan auto's. Gaat de politie hier ook op handhaven 
bij overtreding van de maximum snelheid? Maximumsnelheid voor fietsers? - Fietsersbond

Met vriendelijke groet 




